

Terms and Conditions applicable to Promotion "\$150 Risk Free Trade " XTB International Limited

1. In this Promotion certain words and expressions have the meanings set out below

Agreement; set of policies and regulation which are base for the relation between XTB and its Clients as they are presented at XTB website.

Client; should be understood as a natural or legal person with whom XTB has entered into an Agreement; according to the understanding of the documents available at XTB International website in the 'Account Information' section.

Minimum Requirements; requirement that must be met by the Client in order to receive the \$150 Risk Free Trade bonus:

Participant; it shall mean a Client who opts into the Promotion by accepting the Terms and Conditions and meeting the Minimum Requirements. In case the Client does not opt into the Promotion his Bonus will not be calculated.

Promotion Period; should be understood as the period from 19th of June 2019 until the termination of this Promotion. Decision about termination of the Promotion is XTB International Limited sole discretion.

Promotion; should be understood as the \$150 Risk Free Trade concerning the reimbursement to the Client's trading account of net losses made during the first 30 days from the date their trading account was activated in the understanding of the Agreement. This promotion has been designed to enable new Clients interested in trading with XTB to trade its products with their own funds in the knowledge that the net losses made in the first 30 days of their trading account will be reimbursed up to a maximum of \$150;

Terms and Conditions; should be understood as all documents and policies that govern this Promotion:

Risk Free Trade bonus (referred to as "Bonus"); should be understood as a return of the net trading losses up to a maximum of \$150 endured on all closed trades by the Participant within the first 30 days of their account with XTB being activated, made across all instruments offered by XTB not including shares CFDs and ETF CFDs.

XTB; should be understood as XTB International Limited, registered in Belize under Registered Number 153,939 Company address: 35 Barrack Road, 3rd Floor, Belize City, Belize, C.A., authorised and regulated by the International Financial Services Commission in Belize. (IFSC License No.: IFSC/60/413/TS/19).

2. Minimum Requirements:

a) This Promotion started on the 19th June 2019 and is directed to current real account holders of XTB

- b) To qualify for this Promotion, Client must not have placed any open trades on any real trading account that they have held with XTB before the start of the Promotional period.
- c) The Participant, in order to form part of this Promotion needs to accept, via e-mail or submitting a web form, the Terms & Conditions of this Promotion.
- d) All trading account types available in XTB offer are considered for this Promotion. XTB reserves the right to limit the availability of the offer types depending on Client's country of residence
- e) To qualify for the Promotion, Clients must deposit at least \$500 in the 30 days time from the moment his account is activated.
- f) Where the minimum requirements are not met, the Client will not be eligible for this Promotion.
- 3. The Risk Free Trade bonus amount equates to the total net loss endured by the Client within the first 30 days of their trading account up to a maximum of \$150. Any net losses endured above this amount is not covered by this Promotion. For example, should a Client suffers a net loss of \$100 on all their trades within the first 30 days, XTB will reimburse the Client by \$100 in their trading account as a Risk Free Trade bonus. If, however, the total net loss suffered by the Client is \$350, XTB will only reimburse the Client with a maximum \$150 as a Risk Free Trade bonus. Therefore the Client has suffered a net loss of \$200 as their net losses were more than the maximum Risk Free Trade bonus amount.
- 4. The Risk Free Trade bonus is calculated at the end of 30 days after the client's first real trading account is activated, for all positions that have been closed within this period across all Client's trading accounts which he holds with XTB.
- 5. The Risk Free Trade bonus will be deposited to the Client's trading account within a maximum period of 7 days after the date when the above mentioned 30 days period ended.
- 6. XTB may at its own discretion change the Risk Free Trade bonus values at any time.
- 7. XTB may at its own discretion remove a Client from the Risk Free Trade bonus scheme.
- 8. XTB may at its own discretion amend or terminate this Promotion at any time.
- 9. The award of the Bonus shall be made by XTB at its sole discretion.
- 10. The Bonus shall be revoked or withdrawn from Clients who abuse the spirit of this Promotion. XTB reserves the right to cancel or remove a Bonus credit at any time in case of any suspected abuse of the Promotion, in particular the Client is not allowed to make a link publicly available or has attempted to arbitrage trade. Further, where any term of the Promotion is breached or there is any reasonable suspicion by XTB that a Client has acted fraudulently or obtained an unfair or unintended advantage, XTB reserves the right to prohibit any attempted withdrawal of funds.

- 11. XTB is the sole arbiter of these rules and any other issue arising under this Promotion. Exceptions to these rules are at the sole discretion of XTB.
- 12. Payment of a Risk Free Trade bonus to a Participant should not form the basis of any decisions the Client makes in relation to his/her trading account. This is meant to be an introductory offer to new Clients of XTB.
- 13. XTB shall not be liable for any errors, computer, software, Internet, telephone, technical, hardware, and for other irregularities that may occur during the Promotion in connection with participation in the Promotion.
- 14. XTB does not bear any particular responsibility for any interference on telecommunication circuits, transmission errors data and the interference in the transaction, which may affect the Bonus.
- 15. Should there be any discrepancy between the English and translated versions, the English version shall prevail.
- 16. Governing laws are laws of Belize.

شروط و الأحكام المطبقة على العرض الترويجي " تداول \$150 خالي من المخاطر " من قبل XTB International Limited

1. لهذا العرض الترويجي كلمات و مصطلحات و في الأسفل توضيح لما تعنيه

الاتفاق: بمجموعة من السياسات و التنظيمات التي تشكل قاعدة العلاقة ما بين XTB و عملائها كما هو موضح على موقع XTB.

العميل: يعرف الشخص الطبيعي أو القانوني التي دخلت XTB معه باتفاق; وفقاً للمستندات المثبتة في قسم "معلومات الحساب".

الحد الأدنى من الاتفاق: المتطلبات التي يتوجب على العميل استيفائها للحصول على بونص \$150 للتداول الخالي من المخاطر

المشترك: يعني ذلك العميل الذي يشترك للحصول على العرض الترويجي من خلال القبول على الشروط و الأحكام و استيفاء الحد الأدنى من المتطلبات. في حال لم يشترك للحصول على العرض لن يحسب له البونص.

المدة الترويجية: يجب تعريفها بالمدة التتي تتراوح ما بين 19 يونيو 2019 إلى حين انتهاء العرض. قرار انهاء العرض وفقاً لتقدير XTB International Limited.

العرض: يجب تعريفه على إنه تداول خالي من المخاطر بقيمة 150 دو لارًا فيما يتعلق بسداد الخسائر الصافية إلى حساب العميل التي يتكبدها العميل خلال 30 يومًا الأولى من تاريخ تفعيل حساب التداول الخاص به وفقًا لمفاهيم الاتفاقية. تم تصميم هذا العرض لتمكين العملاء المهتمين بالتداول مع XTB أن يتداولوا منتجاتها باستخدام أمو الهم الخاصة مع علمهم أنه سيتم تعويض الخسارة الصافية بحد أقصى 150\$ في أول 30 يوم.

الشروط و الأحكام: تعرف بكل المستندات و السياسات التي تحكم هذا العرض

بونص التداول الخالي من لمخاطر (المشار إليه ب ب "بونص"): يجب أن بفهم على أنه عائد لخسائر التداول الصافية الاي تصل إلى 350\$ كحد أقصى على جميع الصفقات المغلقة في غضون أول 30 يوم من تفعيل حساب التداول مع XTB، من خلال الأدوات المقدمة من قبل XTB باستثناء عقود الفروقات على الأسهم و عقود الفروثقات على صناديق التداول.

XTB: يتعرف ب XTB International Limited المسجلة في بليز تحت الترخيص رقم 153,939 بعنوان: 35 طريق باراك ، الطابق الثالث ، مدينة بليز ، بليز ، أمريكا الوسطى، مرخصة منظمة من قبل لجنة الخدمات المالية الدولية في بليز (رقم الترخيص: IFSC/60/413/TS/19).

- 2. الحد الأدنى من المتطلبات:
- ا) يبدأ العرض الترويجي في 19 يونيو من 2019 و يستهدف أصحاب الحسابات الحقيقية الحالية مع XTB
- ب) للتأهل للعرض يجب ألا يكون العميل قد عقد أي صفقات على أي حساب حقيقي مع XTB قبل بداية العرض.
 - ت) يتعين على العميل أن يوافق من خلال الإيميل أو من خلال تقديم نموذج ويب لكي يشارك في هذا العرض.
- ث) العرض متوفر على جميع أنواع الحسابات. تحتفظ XTB بحق الحد من توفر هذه العروض على حسب بلد إقامة العميل.
 - ج) يتوجب على العميل إيداع 500\$ على الأقل في حسابه في غضون 30 يوم من تفعيل حسابه.
 - ح) في حال عدم تلبية الحد الأدنى من الإيداع سيعتبر العميل غير مؤهل للحصول على العرض الترويجي.

- 8. يعادل مبلغ بونص التداول الخالي من المخاطر إجمالي الخسارة الصافية التي يتحملها العميل خلال أول 30 يوم من حساب التداول الخاص به بحد أقصى 150 دو لار. لا يشمل هذا العرض أي خسائر صافية تتكبد فوق هذا المبلغ. على سبيل المثال ، إذا تعرض العميل لخسارة صافية قدر ها 100 دو لار على جميع تداو لاته خلال الثلاثين يومًا الأولى ، فسوف تقوم XTB بسداد العميل بمبلغ 100 دو لار في حساب التداول الخاص به كبونص الخالي من المخاطر ، و لكن إذا كان إجمالي الخسارة الصافية التي تكبدها العميل هو 350 دو لارًا ، فسوف يقوم XTB فقط بتسديد العميل بحد أقصى قدره 150 دو لارًا كبونص التداول الخالي من المخاطر . لذلك ، تكبد العميل خسارة صافية قدرها 200 دو لار ، حيث كانت خسائره الصافية أكثر من الحد الأقصى من مبلغ البونص.
- 4. يتم احتساب بونص التداول الخالي من المخاطر في نهاية 30 يومًا بعد تفعيل أول حساب تداول حقيقي للعميل ، لجميع الصفقات التي يتم إغلاقها خلال هذه الفترة عبر جميع حسابات تداول العميل التي يحتفظ بها مع XTB.
 - قصاها 7 أيام من تاريخ انتهاء فترة الثلاثين
 يومًا المذكورة أعلاه.
 - 6. يجوز لـ XTB وفقًا لتقدير ها الخاص تغيير بونص التداول الخالي من المخاطر في أي وقت.
 - 7. قد تقوم XTB وفقًا لتقدير ها الخاص بإزالة العميل من نظام بونص التداول الخالى من المخاطر.
 - .8. يجوز لـ XTB وفقًا لتقديرها الخاص تعديل أو إنهاء هذا العرض الترويجي في أي وقت.
 - 9. يتم منح البونص بواسطة XTB وفقًا لتقدير ها الخاص.
- 10. يتم إلغاء المكافأة أو سحبها من العملاء الذين يسينون استخدام روح هذا الترويج. تحتفظ XTB بالحق في إلغاء أو إزالة رصيد بونص التداول الخالي من المخاطر في أي وقت في حالة أي إساءة استخدام مشتبه بها للترويج ، وعلى وجه الخصوص لا يُسمح للعميل بإتاحة رابط للجمهور أو حاول التحكيم في التجارة. علاوة على ذلك ، في حالة انتهاك أي من مدة العرض الترويجي أو وجود أي شك معقول من قبل XTB بأن العميل قد تصرف بطريقة احتيالية أو حصل على ميزة غير عادلة أو غير مقصودة ، تحتفظ XTB بالحق في حظر أي محاولة لسحب الأموال.
- XTB. هو المحكم الوحيد لهذه القواعد وأي قضية أخرى تنشأ بموجب هذا الترويج. اي استثناءات لهذه القواعد هي وفقًا لتقدير XTB.
- 12. يجب ألا يشكل دفع بونص التداول الخالي من المخاطر أساسًا لأي قرارات يتخذها العميل فيما يتعلق بحساب التداول الخاص به. من المفترض أن يكون هذا عرضًا تمهيديًا للعملاء الجدد في XTB.
- 13.تخلي XTB مسؤوليتها عن أي أخطاء ، الكمبيوتر ، البرامج ، الإنترنت ، الهاتف ، الفنية ، الأجهزة ، وغيرها من من الأمور الغير النظامية التي قد تحدث أثناء الترويج فيما يتعلق بالمشاركة في الترويج.

- 14. لا تتحمل XTB أي مسؤولية خاصة عن أي تداخل في دوائر الاتصالات وبيانات أخطاء الإرسال والتداخل في المعاملة ، مما قد يؤثر على البونص.
 - 15. في حال وجود أي تعارض بين النسخة الإنجليزية و الإصدارات المترجمة، تسود النسخة الإنجليزية
 - 16. القو انين الحاكمة هي قو انين بليز